
    مقصود نعیمی ذاکر که حدود یکسال پیش 
به عنوان مدیر عامل خانه تئاتر فعالیت خود 
را آغاز کرده است، در گفت وگویی به تشریح 
فعالیت های گوناگون این خانه در یک سال 
گذشته پرداخت. او در این گفت وگو خبر داد که 
شهاب حسینی به دعوت رضا دادویی مسئول 
کمیته آموزش خانه تئاتر بنای همکاری با این 
خانه را دارد و به زودی قرارداد این همکاری امضا 
خواهد شد. نعیمی ذاکر در گفت وگو با ایسنا با 
ابراز خشنودی از همکاری شهاب حسینی با 
خانه تئاتر گفت: از آغاز قبول مسئولیت در خانه 
تئاتر، قرارم با خودم این بود که حتی الامکان 
از نیروی انسانی خانه تئاتر برای اداره آن 
استفاده کنم. این تصمیم دو اثر ذاتی دارد؛ اول 
اینکه اهالی یک خانه خوب است که خودشان 
خانه شان را اداره کنند و دیگر اینکه موضوع 
اشتغال اعضای خانه تئاتر باید از خانه شروع 
شود تا به صحنه و دیگر رسانه ها منتهی شود. 
شهاب حسینی از تئاتر به تلویزیون و سینما رفته 
است و در طرحی که برای فعال کردن سالن 
جوانمرد ارائه کرده، رویکرد فرهنگی هنری و 
آموزشی اش، فعال کردن خانواده تئاتر است و 
قصد دارد هم از جنبه فرهنگی هنری و آموزشی 
و هم از جنبه اقتصادی به هنر تئاتر کمک کند. 
او با تشریح طرح پیشنهادی شهاب حسینی 
ادامه داد: ایشان در طرح خود قصد دارد در 
هر روز سالن جوانمرد سه باکس چهارساعته 
اجرا داشته باشد؛ در قالب کارگاه های آموزشی 
هنری و بر همین مبنا، نسل فرهیخته و شاید 
تکرارنشدنی تئاتر را به نسل حاضر پیوند بزند. با 
این نگاه، یکی از مهم ترین رویکردهایش انتقال 
تجربه استادان به جوانان است که در قالب 
اجرایی مدرن که ساختار آن کارگاهی است، 
دنبال می شود. باکس صبح را برای کودکان 
هدف گرفته است. باکس عصر را برای نوجوانان 
و جوانان و باکس شب را برای بزرگسالان و در 
طرح شان برای سانس شب، اجراهای ویژه با 
استاندارد تئاتر معیار در نظر دارند.  نعیمی ذاکر 
درباره اجرایی شدن این طرح بیان داشت: این 
طرح در چند جلسه در هیات مدیره موضوع 
گفت وگو و تصمیم گیری بود که سرانجام با 
اکثریت آرا مصوب شد و مراحل انعقاد قرارداد 
در حال طی شدن است. نگاه شهاب حسینی در 

این طرح به سالن جوانمرد محدود نمی شود و 
امید آن می رود که از رهگذر این بسترسازی، 
هنرمندان ارجمند تئاتر از اشتغال خوبی در 
عرصه رسانه های تصویری چه صدا و سیما 
و چه فضای مجازی بهره مند شوند. نعیمی 
ذاکر با بیان اینکه اخیرا تفاهم نامه های تازه ای 
با صندوق هنر منعقد شده، توضیح داد: طی 
جلساتی که با مدیر عامل صندوق هنر، دکتر 
پوراحمدی داشتم، ایشان با نگاهی مثبت به 
خانه تئاتر در دو سرفصل بیمه تکمیلی و وام 
ضروری با بهره چهار درصد، همکاری می کنند و 
مسئولیت تشخیص را به سفیر مهربانی و کمیته 
رفاهی خانه تئاتر واگذار کرد. مقرر شد مبلغ 
۶۰۰ میلیون تومان برای بیمه تکمیلی در اختیار 
سفیر مهربانی به مدیریت خانم تیموریان و آقای 
قناد مسئول کمیته رفاهی باشد تا به صورت 

هدفمند به اعضای خانه تئاتر تعلق بگیرد. 
  اپلیکیشنی برای فروش بلیت

نعیمی ذاکر درباره ساماندهی خانه تئاتر و 
بسترسازی برای تولید درآمد افزود: از چند ماه 
پیش، طراحی سایت خانه تئاتر در حال انجام 
است که به زودی از آن رونمایی خواهد شد. 
یکی از مولفه های سایت جدید وجود اپلیکیشن 
برای فروش بلیت است که می تواند در اقتصاد 
خانه تئاتر و ایجاد بسترهای اقتصادی برای اعضا 
موثر باشد. نعیمی ذاکر درباره استفاده از فضای 
مجازی و صدا و سیما به منظور اشتغال اعضای 
خانه تئاتر گفت: پیش تر با پلتفرم تلوبیون 
مذاکراتی انجام شده بود که بستری را با عنوان 
وی او دی »صحنه« آماده بهره برداری کنند که 
خوشبختانه زیرساخت این وی او دی آماده 

و موضوع آن فقط تئاتر است که امید است با 
پشتیبانی مالی از سوی مراکز ذیربط یا اسپانسر 
بتوانیم آن را به بهره برداری برسانیم. مدیر 
عامل خانه تئاتر درباره وضعیت بودجه این 
خانه چنین بیان داشت: در سال گذشته وزارت 
ارشاد به جز حمایت ۵۰۰ میلیون تومانی در 
مورد بیمه تکمیلی در دو نوبت دو واریزی 
۲۰۰ میلیونی داشت و دکتر سالاری، معاون 
هنری در اسفندماه به درخواست سرکار خانم 
تیموریان مبلغ ۲۰۰ میلیون تومان در اختیار 
سفیر مهربانی قرار داد که از این طریق بسته های 
غذایی برای تعدادی از اعضا تهیه شد. در آخرین 
روزهای فروردین امسال هم مبلغ ۵۰ میلیون 
تومان از سوی شهرداری به حساب خانه تئاتر 

واریز شد.
  دعوت از استادان برجسته 

او ادامه داد: با توجه به اینکه نگاه خانه تئاتر 
در مورد آموزشگاه ایجاد فضای آموزشی در 
استاندارد عالی است، رضا دادویی با تمام 
صاحب نظران و مدرسان برجسته تئاتر دیدار 
داشته و مقدمات کار را فراهم کرده است و یکی 
از همین دیدارها منجر به ارائه طرح از سوی 
هنرمند ارجمند شهاب حسینی شد. مقصود 
نعیمی ذاکر در پایان گفت: تا زمانی که از عمر 
مدیریتی ام در خانه تئاتر باقی است، تلاش 
می کنم که برای اداره این خانه، از وجود اعضای 
محترم کمک بگیرم و به کمک شان احتیاج 
دارم. نکته مهم اینکه انجمن ها باید در کنار 
هم برای گسترش و تعمیق هنر تئاتر بکوشند. 
متاسفانه انحصارگری در بسیاری از ساختارها و 

تشکیلات مانع توسعه می شود. 
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در هر استان

حسین علیزاده:
  »آفتاب روشن« 

اثری صادقانه است
 آلبوم »آفتاب روشن« اثر جدید گروه »آن« 
با حضور اهالی موسیقی رونمایی شد. حسین 
علیزاده این آلبوم را اثری صادقاته خواند. مراسم 
رونمایی آلبوم »آفتاب روشن« اثر جدید گروه 
»آن« در مکتب خانه میرزا عبدا... برگزار شد. 
حسین علیزاده، محمدرضا فیاض و فرشاد 
توکلی سخنرانان این برنامه بودند و جمعی 
از هنرمندان موسیقی ایرانی در این مراسم 
حضور داشتند. علیزاده در ابتدای مراسم ضمن 
قدردانی از آهنگساز، خواننده و نوازندگان این 
آلبوم گفت: آلبوم »آفتاب روشن« اثری صادقانه 
است و عشق خاصی در این آلبوم وجود دارد. 
این هنرمند در ادامه بیان کرد: یکی از مهم ترین 
ویژگی های این آلبوم عشق و علاقه ای است که 
به یاد استاد محمدرضا لطفی موسیقیدان بزرگ 
کشورمان ابراز شده است. وی تاکید کرد: من 
این اثر را چندین بار گوش کردم و باید بگویم که 
نوازندگان گروه »آن« در این مجموعه بسیار 
خوب نواختند. همچنین خوش سلیقه بودن 
آهنگساز و اصیل بودن قطعات یکی از مهم ترین 
ویژگی های این اثر موسیقایی است. علیزاده 
گفت: در عین حال که همه قطعات این آلبوم 
بسیار اصیل ساخته شده است اما دارای طراوت 
و تازگی است. »آفتاب روشن« تازه ترین اثر 

گروه موسیقی »آن« است.

  سیدجواد یحیوی 
به صحنه می آید

  سیدجواد یحیوی و فربد فرهنگ با بازی 
در نمایش »سایه روشن« به کارگردانی سعیده 
آجربندیان روی صحنه می روند. این نمایش 
اجرایی از نمایشنامه »آسمان پا به ماه« نوشته 
سعیده آجربندیان است که با پیوستن سیدجواد 
یحیوی و فربد فرهنگ از ۲۳ تیر در تالار سایه 
روی صحنه می رود. در این نمایش بازیگرانی 
همچون سیدجواد یحیوی، فائقه شلالوند، فربد 
فرهنگ، سحر گلشیرازی، مهرا افرادی و معصومه 
خیامدار ایفای نقش می کنند. سیدجواد یحیوی 
از سال ۹۱ حضور فعالی بر صحنه تئاتر داشته و 
در نمایش های متعددی بازی کرده است. محمد 
هادی عطایی و ترانه امیری به عنوان صداپیشه 
این نمایش را همراهی می کنند. در گروه طراحان 
این نمایش نیز سینا ییلاق بیگی طراح صحنه، 
رضا خضرایی طراح نور، مهسا اسماعیل زاده طراح 
لباس، مصطفی قاهری طراحی و ساخت ویدئو و 

تیزر، شبنم روزبهانه طراح گریم و... هستند.

   سخنگوی وزارت امور خارجه روسیه هشدار داد 
که اوکراین در حال برنامه  ریزی برای انجام یک حمله 
تروریستی علیه نیروگاه هسته  ای زاپروژیا است. »ماریا 
زاخارووا«، سخنگوی وزارت امور خارجه روسیه، در واکنش 
به ادعای مقامات اوکراینی در مورد حمله روسیه به نیروگاه 
اتمی زاپروژیا گفت: اوکراین در حال برنامه  ریزی برای انجام 
یک حمله تروریستی به نیروگاه هسته  ای زاپروژیا است که 
پیامدهای بالقوه آن بر کل جهان تأثیر می گذارد. زاخارووا با 
بیان اینکه نه انگلیس و نه آمریکا این موضوع را خطری تلقی 
نمی کنند، هشدار داد که هیچ گوشه  ای از کره زمین از این 
اقدام بی  تاثیر نخواهد بود و تاکید کرد: اگر اتفاقی رخ دهد، 
همه چیز تحت تاثیر قرار خواهد گرفت از هوا گرفته تا آب و 
غذا. وی افزود: زلنسکی )رئیس جمهور اوکراین( به وضوح 

به دنبال استفاده از این عامل برای اهداف تروریستی افراطی 
خود است. زلنسکی پیش تر مدعی شده بود که روسیه در 
حال طراحی حمله تروریستی به تاسیسات هسته ای است. 
او به آمریکا، برزیل، هند و چین و همچنین کشورهای 
اروپایی، خاورمیانه و آفریقایی در مورد این توطئه ادعایی 
اطلاع داد اما هیچ مدرکی برای اثبات ادعاهای خود ارائه 
نکرد. ایگور کلیمنکو، وزیر کشور اوکراین هم قبلا گفته 
بود این کشور با انجام رزمایش ها و ایجاد مراکز بحران 
سازماندهی آماده مبارزه با نشت احتمالی تشعشعات 
از زاپروژیا است. دیمیتری پسکوف، سخنگوی کرملین 
در واکنش به این اظهارت ادعاها درباره حمله روسیه به 
زاپروژیا را به عنوان »یک دروغ دیگر« رد کرد. رنات کارچا، 
مشاور مدیر عامل شرکت انرژی هسته ای روسیه هم عصر 

سه شنبه هشدار داد که اوکراین در شب پنجم ژوئیه سعی 
خواهد کرد به نیروگاه اتمی زاپروژیا حمله کند، به ویژه با 
انداختن مهمات آغشته شده به زباله های رادیواکتیو. به 
گفته کارچا، اظهارات زلنسکی ممکن است نشان دهنده این 
باشد که کی  یف در حال برنامه  ریزی برای انجام یک حمله 
تروریستی یا حمله به زاپروژیا در تلاش برای کشاندن ناتو 
به طور کامل به درگیری است. خبرگزاری اسپوتنیک ۲۹ 
 )FSB( خرداد گزارش داد که سازمان امنیت فدرال روسیه
عملیات تروریستی اوکراین علیه مقامات زاپروژیا خنثی و 
اعلام کرده است فردی که با سرویس های ویژه اوکراین 
همکاری داشت، بازداشت شده و برای وی به دلیل حمله 
تروریستی، خرید، فروش و نگهداری مواد منفجره یا وسایل 

انفجاری غیرقانونی پرونده جنایی تشکیل شده است.

ماریا زاخارووا: 

اوکراین در فکر حمله به نیروگاه هسته  ای زاپروژیا است

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

  محاصره »عمرالبشیر« توسط 
نیروهای پشتیبانی سریع سودان

 نیروهای پشتیبانی سریع سودان »عمرالبشیر« 
رئیس جمهور سابق و برکنار شده این کشور را همراه با ۳ 
نفر از فرماندهان نظام پیشین در بیمارستان بزرگ ارتش 
محاصره کردند. به گزارش ایرنا از شبکه العربیه، در حالی که 
گزارش هایی مبنی بر احتمال از سرگیری میانجیگری 
عربستان و آمریکا برای برقراری آتش بس در سودان در 
اوایل هفته آینده منتشر شده، برخی منابع از محاصره 
رئیس جمهور سابق سودان و ۳ نفر از فرماندهان ارشد 
وی به نام های »بکری حسن صالح«، »یوسف عبدالفتاح« 
مشهور به »رامبو« و »أحمد الطیب الخنجر« خبر دادند که 
در بیمارستان بزرگ ارتش در شهر »ام درمان« هستند. 
پیش تر ارتش سودان از یورش به زندان مرکزی »کوپر« در 
خارطوم شمالی و فرار بسیاری از فرماندهان نظامی معزول 
این کشور که به مشارکت در قتل تظاهرات کنندگان متهم 
شده اند، خبر داده بود. »مصطفی محمد ابراهیم« مشاور 
فرمانده نیروهای پشتیبانی سریع سودان گفت: پس از 
توقف گفت وگوها به دلیل تعطیلات عید قربان، احتمال 
دارد، پیشنهادهایی برای آتش بس از سوی دو طرف 
ارائه شود. نبردهای شدید بین ارتش سودان و نیروهای 
پشتیبانی سریع در شهر  ام درمان ادامه یافت که به منطقه 
عملیات نظامی گسترده تبدیل و منجر به کشته و زخمی 
شدن غیرنظامیان و تخریب تعداد زیادی خانه به صورت 
جزئی یا کامل شد. در همین حال نیروهای پشتیبانی 
سریع از سرنگونی یک فروند جنگنده میگ ارتش سودان 
در شهر »بحری« و دستگیری خلبان آن خبر دادند. 
العربیه به نقل از شاهدان عینی افزود: جنگنده های نیروی 
هوایی سودان به شدت در آسمان شهر  ام درمان و در میان 
شدت انفجارها به پرواز درآمده اند. شاهدان گزارش دادند 
که نیروهای پشتیبانی سریع از سه جهت با استفاده از 
سلاح های سبک و سنگین و گلوله های توپخانه ای با 
هدف سیطره بر مقر پلیس، حملات زیادی را به مقر آن 
در  ام درمان انجام دادند، اما ارتش مقابله و آن ها را مجبور 
به عقب نشینی کرد. در همین حال، ارتش سودان در 
صفحه فیسبوک خود اعلام کرد که »نیروهای اقدام ویژه« 
خودروهای رزمی نیروهای پشتیبانی سریع در  ام درمان را 
در جریان عملیات پاکسازی شهر منهدم کردند. همچنین 
نیروهای پشتیبانی سریع مقر نیروهای مهندسی نظامی را 
با توپخانه سنگین گلوله باران و از چند جهت آن را محاصره 
کردند. پیش تر ارتش سودان و نیروهای پشتیبانی سریع با 
میانجیگری عربستان و آمریکا به چندین توافق آتش بس 
دست یافتند، اما مذاکراتی که در جده انجام شد پس از 
تبادل اتهامات ارتش و نیروهای پشتیبانی سریع مبنی بر 
نقض آتش بس، متوقف شد. سودان در ۱۵ آوریل شاهد 
نبرد بین ارتش و نیروهای پشتیبانی سریع است و بر اساس 
گزارش ها درگیری بین ارتش و نیروهای پشتیبانی سریع 

سودان در  ام درمان شدت گرفته است.

اسماعیل هنیه:   

   دشمن سرافکنده مجبور به فرار از جنین شد
کوتــــاه

  رئیس دفتر سیاسی جنبش مقاومت 
اسلامی فلسطین )حماس( گفت: به رغم 
شهادت و زخمی شدن شماری از فلسطینیان 
در حمله وحشیانه دشمن صهیونیستی به 
اردوگاه جنین، مقاومت با تحمیل تلفات 
درسی  صهیونیستی  دشمن  به  سنگین 
سخت و فراموش نشدنی به ارتش اسرائیل 
داد و آن را مجبور به فرار کرد. به گزارش 
مرکز اطلاع رسانی فلسطین، »اسماعیل 
از  هنیه« در اظهاراتی مطبوعاتی پس 
پیروزی رزمندگان مقاومت در جنین بر 
اشغالگران صهیونیست افزود: مفتخرانه 
به دلاورمردان مقاومت در اردوگاه جنین 
و ساکنان مبارزان که از مقاومت حمایت 
کردند و صفحه تازه ای از عزت و بزرگی را 
در مقابله با جنایت دشمن رقم زدند، سلام و 
درود می فرستم. وی گفت: پس از شکست 
خفت بار دشمن صهیونیستی و فرار آن از 
اردوگاه جنین و مقابله یکپارچه مجاهدان 
فلسطینی از شاخه های مختلف مقاومت و 
ایجاد رعب و وحشت در دل نظامیان ارتش 
اسرائیل، تاکید می کنم، آن زمان که رژیم 
تل آویو بدون پرداخت هرگونه هزینه ای علیه 
ملت فلسطین دست به جنایت می زد، دیگر 
به سر آمده است. رئیس دفتر سیاسی جنبش 
مقاومت اسلامی فلسطین )حماس( ادامه 
داد: تمام گزینه ها برای پشتیبانی از جنین و 
قهرمانان آن روی میز بود و عملیات قهرمانانه 

رزمندگان مقاومت در تل آویو و آنچه در 
کرانه باختری شاهد بودیم، صرفا گویای 
این بود که اقشار مختلف جامعه فلسطین 
در تمام مناطق حامی جنین و پشتیبان 
آن در این نبرد قهرمانانه است و مقاومت 
گزینه راهبردی آنان برای پاسخگویی به 
جنایت دشمن و بیرون راندن اشغالگران از 
سرزمین فلسطین است. وی اظهار داشت: 
از طریق تمام طرف ها پیام های واضحی به 
دشمن دادیم، مبنی بر اینکه مقاومت در 
همه عرصه ها و میادین خود را خارج از نبرد 
جنین نمی داند و دشمن صهیونیستی باید 

سریعا تجاوز علیه این اردوگاه را متوقف 
کند. هنیه بیان داشت: به رغم شهادت و 
زخمی شدن شماری از فلسطینیان در حمله 
وحشیانه دشمن صهیونیستی به اردوگاه 
جنین، مقاومت درسی سخت و فراموش 
نشدنی به دشمن داد و تلفات سنگینی به 
آن وارد کرد، گذر زمان حجم خسارات و 
تلفات وارده به دشمن به دست مقاومت 
را مشخص و این رژیم را وادار خواهد کرد 
از این پس هر گاه خواست به فکر جنایتی 
دیگر علیه ملت فلسطین باشد، تبعات آن را 
به خوبی محاسبه کند. وی تصریح کرد: به 

دشمن صهیونیستی دوباره می گوییم، آن 
زمان که بدون پرداخت هرگونه هزینه ای 
علیه ملت فلسطین دست به جنایت می زد، 
دیگر به سر آمده و امروز جنین و قبل از آن 
نیز قهرمانان ما در خیابان ها و کوچه های 
کرانه باختری درسی فراموش نشدنی در 
مقاومت و پایداری به این رژیم دادند و نبرد 
سیف  القدس را نیز که مقاومت در سرزمین 
مبارک غزه علیه اشغالگران رقم زد، هنوز از 
یاد نبرده اند. نظامیان رژیم صهیونیستی از 
بامداد دوشنبه، شهر و اردوگاه جنین را از 
زمین و هوا مورد حمله و بمباران قرار دادند 
که در اثر آن ۱۳ فلسطینی شهید و ۱۱۷ نفر 
دیگر نیز زخمی شدند. این حمله وحشیانه 
رژیم صهیونیستی با واکنش شدید نهادها و 
کشورهای اسلامی و عربی روبه رو شده و این 
کشورها جنایت آفرینی رژیم آپارتاید را نقض 
آشکار قوانین بین المللی دانسته و بر لزوم 
مقابله جامعه بین المللی با آن تاکید کردند. 
دیروز ارتش رژیم صهیونیستی به دلیل 
مقاومت جانانه رزمندگان فلسطینی مجبور 
شد از اردوگاه جنین عقب نشینی کند. ارتش 
رژیم اسرائیل بعد از دو روز یورش به جنین 
و وقوع عملیات استشهادی در شهر تل آویو 
که منجر به زخمی شدن ۱۰ صهیونیست 
شد و پاسخ تلافی جویانه مقاومت غزه به 
این یورش، اعلام کرد که یورش به جنین به 

پایان رسیده است.

تعطیلات خونین در آمریکا با ۱۰ کشته 
 در بحبوحه تعطیلات روز استقلال آمریکا، دست کم ۱۰ نفر در 
تیراندازی های کور در مناطق مختلف این کشور جان باختند و 
۳۸ نفر دیگر نیز زخمی شدند. به گزارش فارس، مقام های امنیتی 
ایالات متحده اعلام کردند که در آستانه تعطیلات چهارم ژوئیه 
)۱۵ تیر ماه(، دست کم ۱۰ نفر در تیراندازی های کور در فیلادلفیا، 
بالتیمور و فورت ورث کشته و ۳۸ نفر دیگر نیز زخمی شدند. 
رسانه های آمریکایی اعلام کردند که موج دیگری از تیراندازی 
در ایالات متحده، »جو بایدن« رئیس جمهور ایالات متحده را بر 
آن داشت که خواستار تصویب قوانینی به منظور کنترل حمل 
سلاح شوند. پلیس محلی گزارش کرد که در فورت ورث پس از 
یک فستیوال محلی به منظور بزرگداشت تعطیلات روز استقلال 
آمریکا، سه نفر در یک تیراندازی کور جان باختند و هشت نفر 
دیگر نیز زخمی شدند. در یک تیراندازی جداگانه در فیلادلفیا که 
شب دوشنبه به وقوع پیوست، پنج نفر جان خود را از دست دادند 
و دو نفر دیگر از جمله یک پسربچه دو ساله و یک پسربچه ۱۳ 
ساله زخمی شدند که هر دو نفر از ناحیه پا مورد اصابت گلوله قرار 
گرفتند. پلیس محلی فیلادلفیا توضیح داد که یک عامل مسلح 
مجهز به یک سلاح AR- ۱۵ به سمت عابران پیاده آتش گشود و 
یک فاجعه مرگبار را رقم زد. تیراندازی های دوشنبه شب یک روز 
پس از آن به وقوع پیوست که در طوفانی از تیراندازی ها در یک 
مهمانی در بالتیمور، دست کم دو نفر کشته شدند و ۲۸ نفر دیگر 
نیز زخمی شدند. بایدن  خشونت های مرتبط با سلاح در آمریکا 
را محکوم کرد و بار دیگر خواستار تشدید قوانین مرتبط با حمل 
سلاح در کشورش شد. وی  گفت: »ملت ما بار دیگر، موجی از 
تیراندازی های غم انگیز و بی معنی را تحمل کرد. از قانونگذاران 
جمهوری خواه می خواهم که تا برای اصلاحات عقلانی و جدی و 
معنادار به میز مذاکره بیایند.« طبق این گزارش، جمهوری خواهان 
کنگره به طور عمومی تلاش ها برای اصلاح قوانین مرتبط با ایمنی 
سلاح را مسدود کرده و مخالف تلاش بایدن برای بازگرداندن 
ممنوعیت سلاح های تهاجمی مخالفند. پلیس فورت ورث 
گفته است که در حادثه تیراندازی در این منطقه، تاکنون فردی 
بازداشت نشده است. جدیدترین حادثه تیراندازی در حول و حوش 
سالگرد تیراندازی کور پارک »هایلند« در نزدیکی شیکاگو به وقوع 
پیوست که در آن حادثه که سال گذشته رخ داد، هفت نفر در رژه 
روز استقلال ایالات متحده جان باختند و 4۸ نفر دیگر نیز زخمی 
شدند. در پی آن حادثه یک جوان ۲۲ ساله بازداشت شد و به جرم 

۱۱۷ مورد قتل همچنان در بازداشت به سر می برد.

 علی دارابی، قائم مقام وزیر و 
معاون میراث فرهنگی کشور بر فعال 
فرهنگی«  میراث  »انجمن  شدن 
زیرنظر استاندار و فرماندار در همه 
استان ها تأکید و توصیه کرد: در کنار 
بخش دولتی این موضوع، ظرفیت 
بخش غیردولتی هم در هر استان 
فعال شود. علی دارابی در نشست 
مشترک »مدیران کل استان ها«، 
و  فرهنگی«  میراث  »معاونان 
»توسعه مدیریت و منابع« مراکز 
استان ها با تاکید بر »راهبرد مدیریت 
یکپارچه و فرماندهی واحد« در هر 
استان در دولت سیزدهم و وزارت 
میراث فرهنگی تصریح کرد: این 
اقدام برای آن بود که ما در استان ها 
دو مدیریت نداشته باشیم و امر 
پاسخگویی سامان یابد و از ارجاعات 
غیرضروری به تهران کاسته شود. 
دارابی با بیان اینکه »تفویض اختیار 
و تمرکززدایی« یک امر تشریفاتی 
نیست، خواستار اعلام دیگر مواردی 
شد که می تواند قابل تفویض باشد. 
دارابی به آغاز فعالیت رسمی انجمن 
خیرین میراث فرهنگی در آینده 
نزدیک، بر فعال شدن »انجمن میراث 
فرهنگی« زیر نظر استاندار و فرماندار 
در همه استان ها تأکید کرد. وی 
توصیه کرد در کنار بخش دولتی این 
موضوع، ظرفیت بخش غیردولتی 
هم در هر استان فعال شود. دارابی 
از امضای بیش از ۱۰ تفاهم نامه سطح 
بالا با نهادها و دستگاه های مختلف 
یاد کرد که ظرفیت های جدیدی را 
در هر استان به خدمت می گیرد و 
جدیدترین آن ها اعطای تسهیلات 
و  ابنیه  مقاومت سازی  و  مرمت 

بافت های تاریخی است.

 مالک سراج: 
 با نقشی که »فرهادی« 
برایم نوشت دیده شدم

 مالک سراج، بازیگر سینما، تئاتر و تلویزیون به ارائه 
توضیحاتی درباره فعالیت های این روزهای خود پرداخت و 
از ایفای نقش در سریال تازه مسعود ده نمکی خبر داد. مالک 
سراج در گفت وگو با »مهر« درباره تازه ترین فعالیت های خود 
گفت: بعد از دو سال وقفه ای که در کارهایم داشتم، این روزها 
مشغول ایفای نقش در سریال »رستگاری« به کارگردانی 
مسعود ده نمکی هستم که قرار است برای ماه رمضان روی 
آنتن برود. فیلمبرداری کار به تازگی آغاز شده است. وی 
درباره فعالیت های سینمایی خود بیان داشت: فعلا کاری 
در دست ندارد و حضورم در سینما کم رنگ تر شده است. 
شاید هم از نگاه برخی اهالی سینما، دوره امثال ما گذشته 
باشد! سراج ادامه داد:  احساس می کنم در سینما، دوره، دوره 
دستیارهاست و آن ها هستند که باید عوامل و بازیگران را 
فرابخوانند. دستیارهای جوان تر هم که طبیعتا امثال من را 
نمی شناسند. امیدواریم روزهای بهتری در انتظار همه مان 
باشد. این بازیگر شاخص فیلم های دفاع مقدسی ادامه داد: 
حضور پررنگ من در فیلم های دفاع مقدسی مربوط به گذشته 
خودم می شود. خوشبختانه من در تمام هشت سال با لذت در 
صحنه حضور داشتم و به این حضور هم افتخار می کنم. شاید 
به دلیل همین عقبه است که در کارهای دفاع مقدسی بیشتر 
دیده شدم. وی افزود: من یک بازیگر هستم و فکر می کنم 
اگر کسی برای انتخاب من به عنوان بازیگر، تنها در قالب ژانر 
دفاع مقدس مرا ببیند اشتباه کرده است، اما خودم به این 
موضوع افتخار می کنم که با این سابقه در سینما شناخته 
می شوم. من قطعا بازیگر تمام عیاری نیستم اما دوست 
دارم نقشی به من پیشنهاد شود که از شدت پیچیدگی، 
به سختی از پس اجرای آن بربیایم. سراج افزود: من نقشی 
را در »داستان یک شهر« برای اصغر فرهادی بازی کردم 
که فکر می کنم آن نقش را اساسا برای من نوشته بودند. با 
همان نقش هم دیده شدم و بابت آن نقش همیشه از آقای 
فرهادی ممنونم چراکه اتفاق بسیار خوبی را برای من رقم زد. 
در آن سریال یک کاراکتر جنوبی وجود داشت که من ایفای 
این نقش را بسیار دوست داشتم، با همین نقش مردم من 
را شناختند. این هنرمند که فرزندش مسیح حدپور سراج، 
به عنوان صدابردار در سینما مشغول است و دو سال قبل هم 
برای صدابرداری فیلم »موقعیت مهدی« موفق به دریافت 
سیمرغ بلورین از جشنواره فجر شد، درباره احساس خودش 
از ورود فرزندش به سینما تصریح کرد: ما باید یاد بگیریم که 
انتخاب، حق فرزندان ماست. ما باید کمک کنیم تا آن ها در 
این مسیر کمتر آسیب، ببینند نه اینکه بخواهیم با سلایق 
خودمان پشت شان را خالی کنیم. »مسیح« خودش این 
مسیر را انتخاب کرده است و به خوبی هم مشغول فعالیت 

است. من حتما مشاوره هایی به او می دهم.

 مدیر عامل خانه تئاتر خبر داد

برنامه شهاب حسینی برای آموزش هنر


